
Aanmeldingen ‘Over-en-weer’ d.d. 18 december 2018 

 Burgerspreekrecht 

 

 Mededelingen 

 

 Bespreking Lijst met toezeggingen 

 

 Bespreking Lijst ingekomen stukken 

 

 Vragen raadsleden en raadsleden 

 

Vraag CDA/Hans Stam: 
In de gemeente Duiven ontstaan langzamerhand ook problemen met verzakkende huizen. Volgens 
recente berichten in de krant neemt die problematiek naar verwachting toe door de 
(voorbereidende) werkzaamheden ten behoeve van de A15. Is er daarbij een (coördinerende) rol 
voor de gemeente of moeten onze inwoners die met deze problemen te maken krijgen zelf op zoek 
naar informatie en ondersteuning? 
 

Vraag Pro Duiven/Wouter Smit: 

Hoe is de stand van zaken met betrekking tot het ziekteverzuim? 

 


